3/15/2015 中文報告
1. 歡迎首次來參加崇拜的朋友們，散會後請坐在旁邊的弟兄姊妹帶他/她到圖書館，讓我們的迎新小組歡迎他/她。今日下午12:40-1:30，在133 、135教室有新朋友歡迎會，有午餐供應。 歡迎近兩三個月來的新朋友參加。 
2.2015年春季成人主日學課程已經開始。課程如下。請繼續參加和學習。謝謝您！
    華語主日學(11:15-12:30)

     M320  詩篇 (晨更 8:30-9:15AM Room 139)

     M101  生命的探索 (Room 139)

     M201  豐盛生命 (Room 141)

     M302  四福音合參 - 基督生平与教訓 (Room 127)

     M380  如何教養兒女 - 家庭生活系列 (Room 148)

     M426  希伯來書  -  基督比一切更美  (Room 132-136)
3.“舊約及新約書卷主題” 由於陳牧師出城，今日將暫停一次。
4.今日下午1:00-2:00的讀經分享會，國語組和粵語組合併在MPR舉行。週一晚上7:30-8:30還有一次國語讀經分享會。歡迎弟兄姊妹踴躍參加。
5.4月5日在教會有受洗禮。若要參加洗禮者，請向林牧師或陳國強長老報名。中文堂受洗課訂於今日及3月22日下午1:00-2:00舉行，地點在# 141教室。請弟兄姊妹邀請欲受洗的朋友參加。
6.我們將編印一個新的教會通訊錄， 只限於教會內部使用。今日下午1:00-1:45在教會祈禱室最後一天為大家拍照，或在3月15日之前，電郵照片和名字到教會郵箱：raleighccc@gmail.com  一家一張為主。如果您的資料沒有在現行的通訊錄中，或您需要更新您的聯繫資料，如地址或郵箱，請填寫一份通訊錄登記表並用電腦輸入資料，4月15日之前電郵至raleighccc@gmail.com 丁少文執事，標題: 教會通訊錄。通訊錄登記表格會送至會友登記的郵箱，也會放在大堂桌上，請填寫完交給丁少文執事。如有任何問題，請發電郵siumanting@gmail.com 與丁少文執事聯繫。

7.今年兒童暑期聖經夏令營 VBS將於6月29 –7 月3日舉行，主題是“JOURNEY OFF THE MAP”。歡迎三歲至小學六年級的小孩參加。下星期日(3月22日)開始接受報名。請預留時間，並請為各籌備事宜禱告。

8.長青團契下次聚會時間訂為3月19日上午10:00(週四)，于教會 #132-140教室。
9.由於大雪導致停止教會活動與崇拜，以後如有類似情況，請至教會網站、或打電話到教會、或看WRAL查詢，您也可以加入教會電郵系統，可以把教會最新的訊息傳遞給您。如果您從來沒有收到任何來自教會的電郵，您可以電郵至 raleighccc@gmail.com，文書執事會將您加入教會電郵系統。
10.3月28日下午2:00-4:00陳牧師將帶领“得人漁夫”培訓並講解“友誼家庭聚会”運作，敬請各位粤语弟兄姊妹踴躍參加。
青少年事工報告
1.青少年受洗課 - 定於3月20日(周五)6:30pm在139室舉行。復活節4月5日，教會將有受洗禮。如果你已經接受耶穌為你的救主並希望受洗，請盡快與Pastor Jerry聯繫。
2.M-Fuge需要成人輔導員 – 我們仍需5位成年男性和2位成年女性輔導員和青少年短宣隊從7月13-17日一起去Charleston ，SC。如果您可以參與，請和Pastor Jerry 聯繫。

3.三月份週五(7:30-9:30 pm)青少年聚會內容
3月20日-“基督復活的重要性—第1部分”

  3月27日-“基督復活的重要性—第2部分”

4.青少年遊戲和運動日 – 定於3月28日週六，3:00-7:00pm在North Cary Park舉行。6:00pm 我們有Potluck晚餐，請準備您的拿手好菜與大家分享。青少年及青少年的父母歡迎一起參加。 
5.青少年團契2015年度高中畢業宴會將於6月6日下午6:30至9:30舉行! 地點:RCCC。預售票每人5美元，至3 月15 日截止，之後門票每人8美元。如果您需要門票，請與 Ariel Chien 聯絡。                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                
肢 體 關 懷
1.李標榮及謝美隆夫婦的女婿Tim Lei有大腸癌。 Tim最近的CT掃描發現在腹部有兩個可疑的腫瘤，將做進一步的切片檢查。請在禱告中記念，希望檢查一切正常。
2.賀群弟兄的女兒賀星月需要治療雙肩，請在禱告中記念賀姊妹，求神給醫生有智慧，做最好的診斷和治療。 
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3/15/2015 Announcements
1.We welcome new friends who are worshipping with us today for the first time.  A newcomers’ welcome party will be held today from 12:40pm-1:20pm in rooms 133-135. Lunch will be provided.  Newcomers who have visited us in the last three months are welcome to join us. 

2.The Spring quarter Adult Sunday School classes started on 3/8.  The classes are as follows: 

     English classes (9:30-10:45)

     E222  Biblical Music (Room 133-135)

     E221  Reading  the Bible in a Year (Aparche House)

     E370  The Old Testament to Us and to Society (Room 137)

 

      Youth Sunday School 9:30am–10:45am

      7th – 8th Grade (Sha’tiel House) 
      9th – 12th Grade, High School (Sha’tiel House)  

      Please continue attending and learning.  Thank you!

3.The church is going to compile a new directory, for internal use only.  Today is the last day you can have your picture taken in the Prayer Room from 1 - 1:45 pm.  You can email your picture with your name to raleighccc@gmail.com before March 15; one picture per family please.  If your information is not in the current directory or you need to change your contact information (e.g. address or email), please fill out a Directory Registration Form, inputting your information via your computer, and email your information to Raymond Ting raleighccc@gmail.com; subject: Church Directory.  The Directory Registration forms will be sent to your registered email address and are also available in the lobby. You can hand in completed forms to Raymond Ting.  If you have any questions please contact Raymond Ting siumanting@gmail.com.

4.Recently our church services and activities were disrupted by snow storms.  When similar circumstances happen in future, please go to the church website, call the church or watch WRAL news.  You can also get on the church email list so that we can send you the latest news.  If you have never received any email from church, please email raleighccc@gmail.com.  Our secretary deacon will add your name to our email list.

5.To Our Daily Bread participants:  Thank you for aligning to and committing yourselves to seeing God's world through His Word.  Indeed His Word is a filter for our lives and a lamp for our feet and a light to our path.  To help us maintain our momentum in our daily reading a CONTEST has been created with bimonthly quizzes totaling six for the year.

6.This year's VBS will be held from June 29 to July 3.  The theme is “JOURNEY OFF THE MAP”.  VBS is for children from 3-year-olds to 5th graders. VBS's registration will start next Sunday (March 22). Please save the day. We covet your prayers for all aspects of our preparation.  
Youth

1.Youth Baptism Class—On Easter Sunday, April 5, we will have baptism during English Worship.  If you have accepted Jesus as your Lord and Savior and would like to get baptized, contact Pastor Jerry as soon as possible.  There will be a baptism class on this Friday, March 20, at 6::30 p.m in room 139.

2.M-Fuge Chaperones Needed—Five adult male chaperones and two female adult chaperones are needed for this summer's youth mission trip, which will be from July 13-17, in Charleston, SC.  If interested, see Pastor Jerry today.

3.Friday Youth Group Schedule for March

   "How to Develop a Christian Worldview Series"

   March 20 - "The Importance of Jesus' Resurrection - Part 1"

   March 27 - "The Importance of Jesus' Resurrection - Part 2"

   (Our Friday Youth Group meets each Friday from 7:30-9:30 p.m.)

4.Youth Games and Sports Day—Join  us on Saturday, March 28, from 3:00-7:00 p.m. at North Cary Park for a great time of fun and fellowship.  At 6 p.m. we will have a potluck dinner so plan on bringing a dish to share.  Parents are welcome. 

5.2015 Senior Banquet—Saturday, June 6 - 6:30-9:30 p.m. - Early Bird pricing ($5) for tickets has been extended to March 20.  After March 20, all tickets will be $8.  Contact Ariel Chien for tickets.  
Remember in Prayers
1.Tim recently had CT scans done and the scans show 2 suspicious nodules in the abdominal area. One is in his pelvic area near his bladder (about 3.1 cm) and the other is near where his colon was reattached (about 1.4 cm). Tim is going to have a biopsy done in a few days to confirm whether these are malignant cancer growths. Please pray that the peace of God continues to dwell among them and that Tim's nodules are not malignant. 
2.Brother He Qun's daughter Sarah needs treatment for her shoulders.  Please remember her in your prayers.  Ask God to give the doctors wisdom to make a correct diagnosis and decide on the best treatment.  
Upcoming Sermons 
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